



## **中九龍幹線—中段隧道工程**

### **通告 - 佛光街臨時交通管理措施**

致各位居民：

為配合中九龍幹線—中段隧道工程的何文田通風大樓地基工程及隔音罩拆卸工程，佛光街近忠孝街部份行人路段將於2022年8月15日至2023年2月27日臨時封閉。

工程進行期間，行人須經高暉閣前往忠孝街及佛光街近天鑄第8座位置（詳情請參考附件一）。有關地點將設置適當交通標誌，指示道路使用者有關臨時交通安排。我們會分隔工地範圍，以保障道路使用者之安全。臨時交通安排可能會因應實地情況而稍作調整。

工程團隊會密切監察有關安排，盡量將工程對社區的影響減至最低。如工程引起不便，敬請原諒。

如有任何查詢，歡迎致電工程 24 小時熱線 6313 0900 與駐工地工程人員聯絡。

合約編號 HY/2018/08

路政署中九龍幹線-中段隧道工程

駐工地工程團隊

2022年6月29日



## **Central Kowloon Route – Central Tunnel**

### **Notice – Temporary Traffic Management Scheme at Fat Kwong Street**

29<sup>th</sup> June 2022

Dear Residents:

To facilitate the foundation works of Ho Man Tin Ventilation Building and dismantling of noise enclosure for the Central Kowloon Route – Central Tunnel Contract, a section of pedestrian walkway at Fat Kwong Street near Chung Hau Street will be temporarily closed with effect from 15<sup>th</sup> August 2022 to 27<sup>th</sup> February 2023.

During the construction period, pedestrians to and fro Chung Hau Street and Fat Kwong Street near Tower 8 of Ultima will be diverted to pass through Ko Fai House to Chung Hau Street and Fat Kwong Street. (Please refer to attachment 1 for details). Appropriate traffic signs will be set up on site to guide pedestrians and drivers. Works area will be fenced off to ensure public safety. This temporary arrangement will be adjusted to suit the actual site conditions.

Please accept our apologies for any inconvenience caused and we will closely monitor the arrangements to minimize the impacts on the community.

Should you have any queries, please contact our on-site staff via our 24-hour hotline at 6313 0900.

CT Project Team  
Contract No. HY/2018/08  
Central Kowloon Route – Central Tunnel



## HY/2018/08 – 佛光街臨時交通管理措施

## HY/2018/08 – Temporary Traffic Arrangement (TTA) at Fat Kwong Street

預計實施日期：2022年8月15日至2023年2月27日

Tentative implementation period: 15 August 2022 to 27 February 2023

